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Jsem trémista, olympiádu si ale jedu užít
Když se od reprezentačního trenéra dozvěděl, že poletí na olympiádu do Londýna, nemohl tomu uvěřit a rozplakal
se radostí. Čtyřiadvacetiletý judista Jaromír Musil, který studuje na Fakultě sociálních věd UK sociologii, se podívá
trochu nečekaně na svou první olympiádu a těší se, že si splní svůj dětský sen – půjde hrdě mezi českými sportovci
na zahajovacím ceremoniálu her.

Prý jste si už odmalička přál zúčastnit se slavnostního zahájení olympiády. Chystáte si na něj už české vlaječky?
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Vlaječky snad nafasujeme (smích). Na zahájení her se moc těším, chci si to hodně užít. Pro mě to bude vlastně taková
oslava postupu na olympijské hry.
Doléhá na vás olympijská nervozita?
Na olympiádu jedu poprvé, takže ještě nevím, co to se mnou udělá. Nervózní teď nejsem, ale až budu v Londýně, určitě
nervozitu pocítím. Jsem docela trémista. Naštěstí tam se mnou bude trenér Zdeněk Kasík, on už mě umí uklidnit a
nahecovat na nejlepší výkon.
S jakým cílem do Londýna míříte? S jakým výsledkem byste byl spokojený?
Na to, s jakým umístěním bych byl spokojený, novinářům zásadně neodpovídám. Nosí to smůlu. Mým cílem je dobře si
zaprat, což může klidně znamenat prohrát v prvním kole po pěkné bitvě s některým z favoritů.
Zdá se, že jste pověrčivý. Nosíte si na závody talismany nebo dodržujete před zápasy nějaké rituály?
Mám přívěšek na krk od své dnes už snoubenky. Ten nesmí na žádných závodech chybět!
V Londýně budou Českou republiku reprezentovat tři judisté. Znamená to, že se nyní českému judu daří? Čím
to?
Já bych to zase tak optimisticky neviděl. Naše největší medailová naděje nejen mezi judisty, ale podle mého názoru i
mezi ostatními sportovci je Lukáš Krpálek. On je prostě hříčka přírody. A pak tu jsme my s   Jaromírem Ježkem , oba
odchovanci legendárního trenéra Zdeňka Kasíka, který vychoval snad polovinu všech našich judistických olympioniků.
To on má zásluhu na tom, že jsme na olympiádě tři. Nebýt pana Kasíka, byl by tam Lukáš Krpálek sám.
Judisté si obvykle musejí hlídat kilogramy kvůli váhovým kategoriím. Musíte se před závody zakazovat nějaké
laskominy?
Váhu si musím hlídat. Proto během celé přípravy omezuji tučná jídla, kofein a alkohol. Občas si ale i to pivečko a
tataráček dám (smích).
Nebýt nečekané zprávy, že se nakonec v přísných olympijských nominačních tabulkách udělalo místo i pro vás,
už byste měl pravděpodobně hotové státní závěrečné zkoušky. Jak se vám vůbec daří skloubit studium na UK
s vrcholovou sportovní přípravou?
Špatně. To, že jsem se ve škole dohrabal až k branám státnic, považuji za projev pevné vůle jak mé, tak mé maminky,
která mě ke studiu neustále „dokopává“. Musím také poděkovat svým učitelům, kteří byli ke mně vstřícní a kteří byli
téměř vždy svolní k domluvě na individuálních termínech zkoušek.
Plánujete se někdy profesně věnovat sociologii, nebo chcete zůstat u juda – později třeba i jako trenér?
Tady nemám úplně jasno. Pokud by přišla zajímavá pracovní nabídka, asi bych to zkusil, ale jinak se spíš vidím v roli
trenéra.
Je nějaký sport, který nemáte rád?
Běhání!
Jak po trénincích a zápasech relaxujete, jaké jsou vaše koníčky?
Volný čas se snažím trávit se svou snoubenkou, ale kvůli tomu, že jsem hodně času v zahraničí, a také kvůli tomu, že
ona sama je velmi pilná medička, nejsme spolu tak moc, jak bychom oba chtěli. Když mám čas, hraji počítačové hry,
což je taková moje malá neřest.
• Jaromír Musil na olympiádě v Londýně

Datum a místo narození: 28. 5. 1988, Praha

Sport, disciplína: Judo, kategorie do 81 kg

Trenér: Zdeněk Kasík

Kdy bude závodit v Londýně: 31. července
  Přečtěte si další články o olympijských hrách v Londýně, které pro vás připravila redakce i-Fora.
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